
 

 

Hovedstyremøte, DFK,   

20 mars 2007  

Tid (dato, fra kl til kl): 20.03.2007, 1830-2100 Sted: Hokksund flyplass 

Innkalt av : Fredrik Glette, Leder DFK 

Ordstyrer: Fredrik Glette Referent: Fredrik Glette 

Deltakere: Erik Østerud, Kolbjørn Walderhaug, Fredrik Glette, Kåre Smith, Roger Skoglund 
 

Sak Diskusjon og Konklusjon Ansvarlig  Tidsfrist 

    

1.  Konstitureing av nytt styre 

Det nye hovedstyret konstituerte seg. Etter styreendringen på 
årsmøtet mangler regnskapsfører. Ingar Brenna trer av etter  
Wavecamp. Hovedstyret følger opp Øyvind Moes innspill til 
ny regnskapsfører. 

  

2.  Status anlegg: 

Flyplassen er stengt inntil videre pga. teleløsningen. Det blir 
lagt ut hvite kryss på banen. Motor har flyttet flyene til ENNO 
og Seil flytter etter Wavecamp. 

  

3.  Status motorfly: 

LN-ASF er tatt ut av drift. Det jobbes aktivt med å selge flyet. 

LN-DFL er operativ. 

LN-DFM er operativ. 

  

4.  Status slepefly: 

Begge slepeflyene OK . 

  

5.  Status seilfly: 

Alle flyene er i drift.. 

  

6.  Status økonomi: 

Klubben har grei likviditet. Typisk for denne årstiden er store 
utbetalinger og lite innbetalinger, men nå står en ny 
høysesong for døren, så dette er normalt ikke noe problem for 
klubben. Regnskapsføring er ”knestående” inntil ny 
regnskapsfører er på plass. 

  

7.  Status skole: 

Motor har 9 elever som flyr samt 5 på teorikurs. 1 instruktør 
har permisjon i 6 mndr på grunn av jobb. 

Seil har 7 elever på teorikurs. Seil arrangerer radiotelefonikurs 
(åpnet for alle medlemmer). 

  

8.  Status rekruttering: 

Ingen 
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9.  Klubbutviklingsprosjekt 

Årsmøtet påla Hovedstyret å nedsette et utvalg som skal se på 
utviklingen av klubben fremover. Følgende medlemmer er 
utnevnt: 

- Motor: Fredrik Glette, Kolbjørn Walderhaug 

- Seil: melder inn navn innen 14 dager 

- Mikro: Kai Lyche 

Når alle medlemmer er oppnevnt vil utvalget konstituere seg 
og legge en plan for arbeidet. 

  

10. Eventuelt: 

Drift av Melwin etter Wavecamp. 

Øyvind Moe har meddelt klubben at de ikke vil drive Melwin 
for oss etter Wavecamp. Samtidig har han kommet med et 
tilbud om videre drift. Styret mener dette tilbudet er for dyrt 
og vil jobbe med andre løsninger. Vi vil se nærmere på en en-
bruker løsning etter forslag fra Anders Bjørnestad. Kolbjørn 
sjekker opp. 

  

11. Neste møte – ikke fastsatt   
 

Observatører: Ingen 

Sted og dato: Kongsberg, 05 april 2007 Signatur: Fredrik Glette 

 


